

NOTICE

From : Rules and Regulation Department
Date : April 18th, 2008
Subject : BLUENEXT - Scope of Notices / Etendue des Avis

LCH.Clearnet SA hereby informs you that, in the frame of BLUENEXT project, every Notice published pursuant to the below listed Instructions have to be understood as being extended to BLUENEXT market:

- Instruction I.5-1 : « Collateral accepted to meet Margin requirements and Cash Payments »;
- Instruction I.5-2 : « Basis for the calculation of the Margin for Transactions on Securities traded on a Cash Market operated by a Market Undertaking »;
- Instruction I.5-3 : « Margin requirements and payment obligations on Derivatives Markets »;
- Instruction I.6-1 : « The Clearing Fund for Transactions cleared through CLEARING 21[®] ».

For the purpose of this extension, Clearing Members' rights and obligations shall be understood as being "Clearers" ' rights and obligations.

If you have any questions and/or remarks,
Please contact: lchclearnetsa legal@lchclearnet.com

~~~~~

LCH.Clearnet SA vous informe que dans le cadre du projet BLUENEXT, tous les Avis pris en vertu des Instructions listées ci-dessous doivent être compris comme s'appliquant aux marchés BLUENEXT:

- Instruction I.5-1 : « Collatéral accepté au titre des exigences de Couverture et Paiements en Espèces »;
- Instruction I.5-2 : « Base de calcul de la Couverture des Transactions sur Valeurs Mobilières négociées sur un marché opéré par une Entreprise de Marché »;
- Instruction I.5-3 : « Obligations de Couvertures et obligations de paiement sur les Marchés Dérivés »;
- Instruction I.6-1 : « Fonds de garantie de la compensation pour les Transactions enregistrées dans CLEARING 21<sup>®</sup> ».

Pour toute question et/ou remarques,  
Merci de contacter : [lchclearnetsa](mailto:lchclearnetsa) [legal@lchclearnet.com](mailto:legal@lchclearnet.com)

~~~~~